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Sähköä ruokarekoille

Helsinkiin on viime vuosina rantautunut ihastuttava ruokarekkakultuuri. Rekat tuovat ravintolat ulkoti-
loihin ja tuovat oman sävynsä Helsingin ruokakultuuriin. Näin korona-aikana laadukas ruoka ulkoti-
loissa on ollut erityisen kysyttyä.

Ruokarekat tarvitsevat sähköä mm. kylmälaitteitaan varten. Mm. siksi että sähköä ei ole helposti saa-
tavilla ruokarekkojen sijaintipaikoilla, käyttävät rekat aggregaatteja sähköntuotantoon. Agregaatit 
hyrskyttävät merkittävän kovaäänisesti ja vähentävät kaupungin viihtyisyyttä ja tuottavat pienhiukkas-
päästöjä. Vaikka voisi olettaa että sähköä olisi saatavilla kaupungissamme myös sähköverkosta.

Me allekirjoittaneet valtuutetut edellytämme, että Helsingin kaupunki selvittää millä keinoin  kaupunki 
voisi edistää aggregaateista luopumista. Keinoja voisivat olla niin aggregaattien säätely kuin sähkön 
saannin helpottaminen.
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